
Vážení spoluobčané,

máte před sebou břez-
nový Střelický zpravo-
daj, jde o druhé vydání 
v nové podobě i úpravě, 
redakční rada se jej sna-
žila ještě zbavit drobných 
nedostatků. Jeho náklad 
se v počtu nezměnil, cena se mírně zvýšila, 
ale zachovali jsme jeho dodávání bezplatně 
do všech rodin v obci. Doufám, že se vám líbí 
a přeji vám příjemné čtení.

Zima v únoru polevila, sněhu bylo méně, 
častěji nám zapršelo, ale našly se i pěkné slu-
nečné dny. Na zahrádce po nich již vykoukly 
a rozkvetly něžné bílé sněženky a žluté květy 
tavolníku.

Nejprve vám, milí občané, děkuji za pomoc 
při úklidu sněhu na chodnících. Je vidět, že 
většina z vás dbá na zajištění pořádku i bez-
pečného průchodu před vašimi domy. Naše 
technická četa se ovšem také snažila a odved-
la a odvádí kus poctivé práce. Pan místostaros-
ta zajistil přijetí 3 pracovníků vedených na Pra-
covním úřadu Brno-venkov, kteří mají zájem 
o práci při čištění prostranství v obci a za tuto 
práci obdrží mzdu, která je z převážné části do-
tovaná Pracovním úřadem. Já panu místosta-
rostovi za tuto iniciativu děkuji.

V investičních akcích se zatím mnoho nepo-
kračuje, na ulici Školní se nyní čeká na oteplení. 

Stavba objektů nové mateřské školy mírně 
pokračuje, během oblevy byl dokončen strop 
v zadním objektu. Nyní se vyzdívají příčky 
uvnitř objektů a začíná zhotovení krovů. 

Pro stavbu komplexní opravy ulice Jar. Svo-
body Krajský úřad JMK odmítl námitky v od-
volání občana na vydané vodoprávní povolení 
na dešťovou kanalizaci. Rozhodl ale, že je 
nutno v některých bodech doplnit technickou 
zprávu v projektu, což bylo projektantem pro-
vedeno. Uskuteční se nové vodoprávní řízení 
ve zkráceném režimu. Doufejme, že koncem 
března, nejpozději v dubnu bude moci stavba 
začít. 

Ke dni 26. března 2011 se uskuteční na 
celém území ČR sčítání lidu, domů a bytů. 
Sčítání upravuje zákon č. 296/2009 Sb., 
o SLDB 2011. Sčítání se koná jednotně 
v roce 2011 ve všech členských státech Ev-
ropské unie podle nařízení Evropského par-
lamentu a Rady EU č. 763/2008.

Rozhodným okamžikem sčítání, tj. oka-
mžikem k němuž se vztahují všechny zjišťo-
vané údaje, je půlnoc z pátku 25. na sobotu 
26. března 2011.

Za každou osobu musí být vyplněn sčítací 
list osoby, za každou domácnost jeden by-
tový list a za každý dům určený k bydlení je-
den domovní list.

Upozorňujeme vlastníky domů na povin-
nost označit budovy čísly určenými obcí (ro-
dinné domy číslem popisným a orientačním 
a budovy určené k individuální rekreaci čís-
lem evidenčním).

Obec bude informovat o sčítání způso-
bem v místě obvyklým, tj. na úřední desce 
obecního úřadu nejpozději 14 dnů před roz-
hodným okamžikem sčítání. Kromě toho bu-
dou všechny údaje zveřejněny na interneto-
vých stránkách www.scitani.cz a veřejnost 
se může informovat i na bezplatné telefonní 
lince č. 800 87 97 02 (call centrum). 

Při SLDB 2011 mají sčítané osoby poprvé 
možnost vyplnit sčítací formuláře v elektro-
nické podobě. Podrobné pokyny budou 
uvedeny na informačních letácích vydaných 
ČSÚ a doručených do každé domácnosti 
a na internetových stránkách www.scitani.cz. 
Formuláře budou dostupné i z adresy ČSÚ 
www.czso.cz. 

Nesplnění povinnosti podrobit se sčítání 
je přestupkem, který projednávají příslušné 
přestupkové komise v souladu se zákonem 
o přestupcích a správním řádem. Odmítnutí 
sdělení zákonem stanovených údajů, popř. 
úmyslné uvedení nepravdivých údajů může 
být řešeno pokutou do 10 000,- Kč.

Formuláře do domácností doručí sčítací 
komisaři. Pokud se ani do 10 kalendářních 
dnů po sčítání nepodaří sčítacímu komisaři 

formuláře doručit, je povinností povinné oso-
by si je vyzvednout nejpozději do 14. dubna 
2011 na kterémkoliv pracovišti ČSÚ, sběr-
ném místě České pošty či na kterémkoliv 
obecním úřadu. 

Povinná osoba sčítací formuláře vyplní 
a odevzdá sčítacímu komisaři nebo je zašle 
obálkou s adresou P.O.Boxu ČSÚ, popř. je 
zašle elektronicky. Termín odevzdání je do 
19. dubna 2011.

V období od 19. do 30. května 2011 bude 
probíhat došetřování údajů v domácnostech, 
které neodevzdaly žádný vyplněný sčítací for-
mulář, přestože tyto od komisařů převzaly.

Vzhledem k možnosti zneužití sčítání lidu 
kriminálními živly přijal ČSÚ řadu opatření 
k eliminaci tohoto nebezpečí. Jedná se o ná-
sledující:
• Každá domácnost obdrží předem do své 

poštovní schránky letáček o sčítání a lís-
tek s informací o jméně a příjmení sčítací-
ho komisaře s jeho služebním číslem 
a termín první návštěvy k předání sčíta-
cích formulářů.

• Sčítací komisaři budou plnit svoji funkci 
většinou v uniformě České pošty (poštov-
ní doručovatelé) a všichni budou mít vel-
kou speciální brašnu tmavomodré barvy 
s výrazně žlutým nápisem „Česká pošta“.

• Sčítací komisař musí být označen služebním 
průkazem sčítacího komisaře s fotografií, 
jménem a příjmením a služebním číslem 
a současně předloží svůj osobní průkaz.

• Jméno a příjmení sčítacího komisaře bude 
uvedeno v seznamu na úřední desce 
obecního úřadu.

• Správnost jména a příjmení sčítacího komi-
saře si lze ověřit na call centru telefonicky.

• Občan může požádat o návštěvu sčítací-
ho komisaře v termínu, kdy s ním bude 
v bytě další osoba.

• Občan není povinen vpouštět sčítacího 
komisaře do svého bytu či domu.

Podle materiálů ČSÚ zpracovala 
Ivana Pešková

Sčítání lidu, 
domů a bytů 2011

Slovo starosty

Dokončení na straně 2.
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Na projektu Oprava Střelického potoka II 
jsme stále ve fázi projednávání pozemko-
vých nároků na stavbu s jednotlivými majiteli 
pozemků. Dosáhli jsme s nimi dohod, které 
zakotvíme v budoucích smlouvách. 

Připravujeme provedení nutných oprav in-
stalací v budově zdravotního střediska, kde 
se od doby jeho zbudování žádná jejich 
rekonstrukce neprováděla. Bude nutno vy-
měnit vodovodní rozvody a rekonstruovat roz-
vod ústředního topení včetně výměny radiá-
torů. V neposlední řadě bude nutno vyměnit 
i zastaralé kotle ústředního vytápění za nové, 
modernější. Tato větší oprava se plánuje na 
tento a příští rok. Také stavba výtahu se po-
hnula k fázi stavebního povolení, bylo navrže-
no řešení bezbariérového přístupu do lékár-
ny, který navazuje na instalaci výtahu. Se 
stavbou výtahu se začne v březnu.

Zasedá komise stavební (současně i pro 
životní prostředí), komise pro kulturu, škol-
ství a sport a komise pro veřejné a hospo-
dářské záležitosti, také kontrolní výbor a ko-
mise pro informace občanům. Stavební 
komise se zabývá mimo jiné návrhem od-
vodnění horní části ulice Svitáčkovy, kde se 
nám neustále při deštích naplavuje hlína 
a písek na tuto zánovní komunikaci a zanáší 
tam kanalizaci.

Nyní něco ke kulturním a společenským 
událostem v obci. 

Noví nájemci v restauraci U Trnků a v so-
kolovně si zdravě konkurují a pořádají zají-
mavé a lákavé akce. U Trnků ve spolupráci 
se sdružením Receptor a pod patronací 
obce zavoněl úspěšný zabíjačkový prodej 
i pohoštění, v restauraci Sokolovna se usku-

tečňují malé koncerty hudebních skupin, 
které jsou zpestřením pro naše hudbymilov-
né občany.

Naše základní škola a její rodičovská orga-
nizace uspořádala v pátek 18. 2. 2011 v sá-
lech sokolovny tradiční a milý ples. Ples byl 
krásný, polonéza žáků voněla mládím a půso-
bila velmi svěže. Novinkou bylo předtančení 
waltzu, které všechny přítomné překvapilo 
svojí pěknou choreografií. Všichni v sále nad-
šeně tleskali i po opakovaném vystoupení 
mladých tanečníků pod vedením paní učitel-
ky Hradečné. Dovoluji si velmi poděkovat 
za krásný večer panu řediteli a všem učite-
lům, kteří se na přípravě hezkého plesu podí-
leli a hlavně žákům, kteří s chutí zatančili po-
lonézu i waltz. Jsem velmi rád, že se ples 
školy konal (i když zazněly hlasy, že letos ne-
bude pořádán), neboť velmi přispívá k usku-
tečňovaným společenským akcím v obci. 
Doufám, že se bude příští rok opět konat 
s přispěním obce a že bude hojněji navštíven.

Vzápětí po něm se konal ples Zámečku 
Střelice, který má jako vždy velmi specific-
kou atmosféru. Naše Základní umělecká 
škola Střelice uspořádala v sále na radnici 
několik pěkných koncertů, žáci se snažili 
a předvedli pěkná hudební vystoupení.  

Dovoluji si připomenout, že na den 3. 3. 
2011 se připravuje v sále radnice přednáš-
ka o Izraeli, která bude doprovázena výsta-
vou uměleckých fotografií z této země. Před-
nášet budou manželé Cudlínovi z Prahy.

Přeji vám, vážení občané, příjemný a pěk-
ný předjarní březen.

RNDr. Luděk Sklenář, starosta obce

Pokračování ze strany 1.
Informace z radnice

Štěrk na hřbitově
Vážení občané,
obec Střelice připravila na hřbitově štěrk, 

který můžete použít ke zpevnění chodníčků 
před vlastními hroby. Štěrk je složen na as-
faltu vedle kontejneru.

Slovo starosty

Proběhlo výběrové 
řízení na pokácení 
stromu na obecním 
hřbitově

Rada obce Střelice vypsala výběrové ří-
zení na pokácení stromu – lípy, na obecním 
hřbitově. Jedná o se vzrostlý, suchý strom, 
který se nachází při ulici Brněnská (první 
lípa při vchodu na hřbitov). Cílem obce bylo 
najít dodavatele na bezpečné pokácení 
stromu a složení dřeva na vyhrazeném místě 
v rámci hřbitova. Přihlásili se dva zájemci. 
Pořadí nabídek:
1. STROMOlez – Ing. Martin Vlado  
 10 500,- Kč vč. DPH
2. Výškové práce Švestka   
 12 000,- Kč vč. DPH

Rada obce vybrala nabídku p. Ing. Martina 
Vlada. 

Nabídky jsou uloženy v archivu obce 
Střelice. 

Rada obce Střelice

Od poloviny února byli přijati ve spolupráci s úřadem práce v rámci dotace z evropských 
sociálních fondů tři noví pracovníci. Tímto se četa rozrostla na šest zaměstnanců a je proto  
možné pracovat  na více místech najednou. 

Chtěl bych Vás pravidelně informovat o tom, co již bylo uděláno, a zároveň o tom, co 
v nejbližší době plánujeme. 

Pro ty, kterým vadilo, že se pracuje pouze okolo hřbitova, mohu sdělit, že hrubé práce 
jako prořezávání, čistění strouhy a vyhrabání travnatých ploch okolo se již chýlí ke konci. 

Čeká nás ještě skácení lípy, která již nejde zachránit, protože je ve stavu, jenž ohrožuje 
okolní náhrobky, ale na to již musíme pozvat odborníky, kteří se touto prací zabývají, a to 
do konce období vegetačního klidu. Možná bude lípa v den, kdy vyjde zpravodaj, skácena.

Nadále se bude provádět běžná údržba, jako je vysypávání košů a odvoz kontejneru.
Na hřbitově u kontejneru  je navezen štěrk, který mohou občané použít na úpravu cesti-

ček u hrobů, aby v době tání sněhu a při deštích nemuseli šlapat v blátě.
Zároveň bych vás chtěl požádat, abyste i vy udržovali pořádek tím, že budete drobný 

odpad dávat do odpadkových košů a ne okolo nich a větší odpad do kontejneru. Je smutné, 
když  vidíte,  jak se na vyčištěné a vyhrabané ploše za hřbitovní zdí opět objevují suché kytky 
a vypálené kalíšky. Potom se ptám, umíme si vážit práce jiných lidí?

Pracovní četa
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Výpis usnesení z 3. zasedání 
Zastupitelstva obce Střelice konaného dne 27. 1. 2011 
Přítomno: 15 členů ZO.
• Zastupitelstvo schválilo program jednání 

3. Zastupitelstva obce Střelice.
 Hlasování: pro – 15, proti – 0, zdržel se – 0.
• Za ověřovatele zápisu zvolilo zastupitel-

stvo pana Ing. Aloise Lišku a pana Jaro-
slava Kronka. Do návrhové komise zvolilo 
pana Mgr. Jaroslava Zoubka a pana Davi-
da Otoupalíka.

 Hlasování: pro – 14, proti – 0, zdržel se – 1.
• Zastupitelstvo obce Střelice bylo informo-

váno o činnosti rady obce Střelice od 2. 
zastupitelstva obce podle přiloženého 
materiálu č. 1 a vzalo ji na vědomí.

 Hlasování: pro – 15, proti – 0, zdržel se – 0.
• Zastupitelstvo obce Střelice schválilo od-

měny neuvolněným členům ZO podle na-
řízení vlády č. 375/2010 Sb., kterým se 
mění nařízení vlády č. 37/2003 Sb., o od-
měnách za výkon funkce členům zastupi-
telstev, ve znění pozdějších předpisů tak, 
jak byly navrženy radou obce a jsou v při-
loženém materiálu č. 2.

 Hlasování: pro – 15, proti – 0, zdržel se – 0.
• Zastupitelstvo obce Střelice schválilo kou-

pi pozemku p.č. 296 v k.ú. Střelice u Brna 
o rozloze 28 m2 od manželů Karly a Václa-
va Drahonských za cenu 150,- Kč za m2.

 Hlasování: pro – 15, proti – 0, zdržel se – 0.
• Zastupitelstvo obce Střelice schválilo kou-

pi pozemku p.č. 5297/2 v k.ú. Střelice 
u Brna o výměře 206 m2 v ceně 70,- Kč/m2 
od pana Jana Novotného a od pana Radka 
Antoše.

 Hlasování: pro – 15, proti – 0, zdržel se – 0.
• Zastupitelstvo obce Střelice schvaluje ná-

sledující směnu pozemků: S manžely Ja-
nem a Marií Švestkovými směňuje bezú-
platně pozemky p.č. 3419/5 (252 m2), 

3419/26 (105 m2) a p.č. 382/14 (10 m2) 
v k.ú. Střelice u Brna a s panem Janem 
Švestkou směňuje pozemek p.č. 285/15 
(95 m2), celkem všechny pozemky 462 m2 
za pozemek obce Střelice p.č. 2005/43 
o rozloze 458 m2 v k.ú. Střelice u Brna.

 Hlasování: pro – 12, proti – 0, zdržel se – 3.
• Zastupitelstvo obce Střelice schválilo ná-

sledující body zadání Změny č. 1 Územní-
ho plánu Obce Střelice podle přiloženého 
materiálu č. 5 a pověřuje RO jejím dalším

 projednáváním: 
 1. Změna regulativů ve všech podnikatel-

ských zónách (tj. v plochách označených 
VV, VD, VZ, VI), která zde zajistí zákaz 
stavby BPS a FVE na pozemcích.

 Hlasování: pro – 8, proti – 0, zdržel se – 7.
 2. Zahrnutí pozemku p.č. 2903/27 (nyní 

jde o veřejnou zeleň) do zastavitelného 
území z důvodu bezúplatného převodu 
od PF ČR.

 Hlasování: pro – 15, proti – 0, zdržel – 0.
 3. V regulativech pro pozemky mimo za-

stavitelné území doplnit zákaz výstavby 
rekreačních objektů.

 Hlasování: pro – 15, proti – 0, zdržel se – 0.
 4. V lokalitách v ÚP označených jako RI 

povolit v regulativech rekreační stavby 
pouze jednopodlažní, s omezeným pod-
krovím s rozlohou do 70 m2.

 Hlasování: pro – 15, proti – 0, zdržel se – 0.
 5. V lokalitě Čtvrtky BR b2 doplnit do re-

gulativu možnost výstavby dvou bytových 
domů max. dvoupodlažních se sedlovou 
střechou situovaných v těsné blízkosti 
budov Základní školy Střelice a výškově 
odpovídajících těmto budovám. Pro upřes-
nění umístění: jde o p.č. 2005/39 - 2005/43, 
2005/46.

 Hlasování: pro – 8, proti – 1, zdržel se – 6.
 6. V lokalitě Nivky dát do návrhu na vý-

stavbu RD (v ÚP označeno BR b8) přilehlý 
pozemek na jižní straně lokality p.č. 5345) 
pro vedení IS pro výstavbu RD v této loka-
litě. Ve stávajícím ÚP je tento pozemek 
první v rezervě (Br b13) pro výstavbu RD.

 Hlasování: pro – 15, proti – 0, zdržel se – 0.
 7. V prostoru ulice Brněnské přiřadit po-

zemky podél krajské komunikace (p.č. 
3466/38 a 39) do veřejné zeleně.

 Hlasování: pro- 15, proti – 0, zdržel se – 0.
 8. V lokalitě BR b12 převést nejjižnější 

části za polní obecní cestou z ploch pro 
čisté bydlení z návrhu do rezervy (výhle-
du). Pro upřesnění umístění: jde o severní 
části pozemků p.č. 5659, 5658 a 5657 
ohraničených polní cestou (obecní komu-
nikací) p.č. 361/1.

 Hlasování: pro 15, proti – 0, zdržel se – 0.
 9. Převedení pozemku p.č. 98 (1 119 m2) 

v lokalitě ulice Trpín z plochy označené 
NS (smíšené plochy nezastavěné stávají-
cí) do návrhu plochy pro rodinné bydlení. 
Jde o náhradu za uvolněné plochy pro RD 
v bodě 8.

 Hlasování: pro – 15, proti – 0, zdržel se – 0.
• Zastupitelstvo obce Střelice schválilo roz-

počtové opatření č. VI/2010 podle přilo-
ženého materiálu č. 6.

 Hlasování: pro – 15, proti – 0, zdržel se – 0.
• Zastupitelstvo obce Střelice schválilo kou-

pi pozemku p.č. 3365/20 v k.ú. Střelice u 
Brna o rozloze 44 m2 od manželů Jana 
a Marie Švestkových za cenu 5,- Kč za m2.

 Hlasování: pro – 15, proti – 0, zdržel se – 0.

Zapsala: Ivana Pešková

V současné době naši pracovníci zahájili vyřezávání keřů a prořezávání stromů z náletů  
podél cesty na ulici Tetčické a Nádražní, okolo lávky a cesty vedoucí na nádraží a okolo 
garáží u nádraží.

Byla vyčištěna strouha a vpusť na konci ulice Nádražní. Strouha byla zanesena odpadem 
ze zahrad tak, že voda z polí již tekla přes silnici.

 Máme ještě v plánu do konce období vegetačního klidu provézt prořez keřů na černém 
chodníčku a v okolí zdravotního střediska. Klestí je ponecháno na místech ořezu, neboť 
bude následně štěpkováno. 

V případě nepříznivého počasí, budeme stále provádět údržbu chodníků posypem.

PaedDr. Zdeněk Ondrášek, místostarosta obce
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Názory zastupitelů na stavbu bioplynové stanice  
v obci nejsou jednotné

Vážení spoluobčané,

považuji za svou povinnost vám sdělit ně-
které mé obavy ohledně stavby bioplynové 
stanice na katastru naší obce, které sdílím 
společně s celou Radou obce Střelice. Jaké 
důvody nás k tomuto závažnému vyjádření 
vedou.

Za prvé je to průběh a výsledek zasedání 
Zastupitelstva obce č. 3 dne 27. ledna 2011. 
Zastupitelstvo obce v minulém volebním ob-
dobí jednomyslně (všemi hlasy přítomných 
zastupitelů – 12) schválilo v roce 2010 zá-
měr pořídit změnu stávajícího územního plá-
nu obce s hlavním cílem doplnit do regulati-
vů pro plochy určené k podnikání zákaz 
stavby bioplynové stanice (BPS) a fotovolta-
ických elektráren na pozemcích našeho ka-
tastru. Vedly nás k tomu události na konci 
roku 2009, kdy jsme se stavbě BPS ubráni-
li, hlavně díky spontánnímu odporu vás, vá-
žení občané (výsledek vaší reakce byl shr-
nut v článku ve zpravodaji č. 2/2010). Dle 
vyjádření odborníků je jediná účinná a jasná 
obrana proti stavbě BPS mít v regulativech 
územního plánu zákaz její stavby. Byl jsem 
velice nemile překvapen výsledkem hlaso-
vání k první přednesené a nejzávažnější 
změně o zákazu stavby BPS. Návrh prošel 
jen velmi těsně, 8 zastupitelů pro zákaz, 7 se 
zdrželo hlasování, jak nám ukazuje v tomto 
čísle zveřejněné usnesení ZO. Hlasování se 
zdrželo všech 6 zastupitelů KDU ČSL a 1 za-
stupitel ODS. V rozpravě zdůvodňoval zastu-
pitel KDU vhodnost BPS na zpracování kejdy 
a bezzápachovost vlastní stanice. Oponoval 
jsem mu, že máme zjištěno, že místní druž-
stvo ZEVO nemá v plánu rozšiřovat výrazně 
živočišnou výrobu včetně chovu vepřů. Zdů-
raznil jsem důvody, proč v našich poměrech 
není v obci BPS vhodná (doprava surovin, 
špatné skladovací prostory, blízké umístění 

obytné zástavby k objektu BPS, nevhodná 
svažitost ploch pro pěstování potřebné ku-
kuřice do BPS, ohrožení ovzduší včas neza-
praveným digestátem atd.). Navíc mne poz-
ději i udivilo, že někteří zastupitelé, kteří se 
hlasování zdrželi a tak vlastně nevylučovali 
možnost stavby BPS, se dříve v podpisové 
akci jasně vyjádřili svým podpisem proti 
stavbě BPS a také v zastupitelstvu v minu-
lém volebním období hlasovali jasně pro 
změnu územního plánu proti BPS.  

Dle zákona č. 128/200 Sb., o obcích ve 
znění pozdějších předpisů se text zápisu 
z jednání ZO nezveřejňuje, je ovšem k dis-
pozici každému občanu obce, který dosáhl 
věku 18 let, k nahlédnutí nebo k případné-
mu pořízení výpisků na obci u starosty. Pro-
to zde neuveřejňuji jména zastupitelů jak 
kdo hlasoval. Na příštím zasedání ZO ovšem 
navrhnu společně s radou obce, aby v usne-
sení, které uveřejňujeme, byla otištěna i jmé-
na zastupitelů, jak kdo hlasoval. Pokud ZO 
návrh schválí, budeme tuto skutečnost o hla-
sování uveřejňovat.

Za druhé mám informaci, že na žádost fir-
my MIK Bohemia a na její náklady byla v je-
jím areálu provedena přeložka vysokého 
napětí tak, aby toto neprotínalo jejich poze-
mek pod skladovou halou. To samotné by 
ještě nic nemuselo znamenat, obec o tom 
byla informována v rámci povolování ve sta-
vebním řízení. Již jsme se ovšem nedovědě-
li o změně této stavební akce před dokonče-
ním, a to o rozšíření stavby těsně před 
kolaudací o potřebné připojovací/odpojova-
cí zařízení k BPS. Faktem je, že firma MIK 
Bohemia disponuje vhodným pozemkem, 
kde by BPS mohla zbudovat její dceřiná fir-
ma AgriComp. Tato firma dováží z Německa 
od firem BPS a organizuje jejich montáže 
po naší republice.

Za třetí jsem byl navštíven zastupitelem 

obce z KDU ČSL, který mne žádal, aby-
chom firmě MIK Bohemia prodali pozemek 
p.č. 5108/2 v k.ú. Střelice u Brna o rozloze 
6 390 m2 v podnikatelské zóně. To jsem od-
mítl, je to náš velmi cenný pozemek, který je 
v současné době kvůli úvěru na stavbu ma-
teřské školy zastaven bankou, takže by byl 
z tohoto důvodu prodán pod cenou. Vzápětí 
se ohlásil představitel firmy AgriComp se žá-
dostí o návštěvu. Po dalším rozhovoru jsem 
zjistil, že jim jde o koupi zmíněného  pozem-
ku a po vysvětlení o stavu věcí návštěvu zru-
šili. Tato skutečnost nemusí ještě znamenat, 
že by zde firma hodlala postavit BPS, ale jis-
tá možnost tu je.

Ještě poznámka k provozu BPS. Navštívili 
jsme v republice 2 stanice, kde byl provoz 
bezproblémový. Bylo to dáno jejich umístě-
ním mimo dosah obytných oblastí a také 
vzorným dodržováním předepsaných pravi-
del provozu. Toto dodržování může být u nás 
kamenem úrazu, neboť v dnešní době ještě 
není dopracována přesná legislativa pro po-
volování a následný provoz BPS. Např. v Ně-
mecku, kde je mnoho těchto stanic v provozu, 
kontrolní orgány přísně dbají na dodržování 
zákonných předpisů provozu BPS a při jejich 
porušování provoz nekompromisně ukončí. 
To se ovšem nedá říci o provozování BPS 
v naší zemi. Názorným příkladem toho je vel-
ká BPS na Znojemsku u Jevišovic, kde jsou 
soustavně předpisy provozu porušovány 
a přesto je BPS provozována dále.

Nyní jedno pozitivnější zjištění. Při jednání 
se zástupci firmy GenAgro Říčany ovládající 
i firmu ZEVO, jsem byl ujištěn, že do stavby 
BPS na našem katastru již nepůjdou, proto-
že by byl provoz pro ně neekonomický a že 
živočišnou výrobu ve Střelicích nehodlají zá-
sadně rozšiřovat. 

Změna územního plánu je v běhu, zpraco-
vatel má již zpracovanou textovou část změ-
ny. Budeme se snažit vyřízení změny územ-
ního plánu urychlovat jednáním na MěÚ 
Šlapanice, který je pro naši obec podle sta-
vebního zákona pořizovatelem ÚP. 

Bioplynovou stanici v naší obci roz-
hodně nechceme!

Tento článek byl vytvořen společně s Ra-
dou obce Střelice a byl jednomyslně schvá-
len na jejím jednání 16. 2. 2011.

RNDr. Luděk Sklenář, starosta obce

Informace z radnice

INZERCE
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Zastupitelstvo obce Střelice  se na svém 
zasedání  č. 17 dne 24. 9. 2009 usnesením  
č. 5/2009/Z17 usneslo vydat na základě § 14 
odst. 2 zákona č. 565/1990 Sb., o místních 
poplatcích, ve znění pozdějších předpisů, 
a v souladu s § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 
písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpi-
sů, tuto obecně závaznou vyhlášku:  

Čl. 1 Úvodní ustanovení 
(1) Obec Střelice touto obecně závaznou vy-
hláškou zavádí místní poplatek ze psů (dále 
jen „poplatek“). 
(2) Správu poplatku provádí obecní úřad. 

Čl. 2  Poplatník, předmět poplatku 
Osoba poplatníka a předmět poplatku jsou 
určeny v § 2 zákona  č. 565/1990 Sb.,   
o místních poplatcích, ve znění pozdějších 
předpisů. 1)

  
Čl. 3  Ohlašovací povinnost 
(1) Poplatník je povinen správci poplatku 
ohlásit písemně nebo ústně do protokolu 
vznik a zánik poplatkové povinnosti do 30 
dnů. Po zaplacení poplatku bude poplatní-
kovi přidělena známka v případě, že nebude 
označen trvalým označením. 
(2) Při plnění ohlašovací povinnosti je po-
platník, jde-li o fyzickou osobu, povinen 
sdělit správci poplatku příjmení, jméno, rod-
né číslo, adresu trvalého pobytu, adresu 
bydliště, pokud je od adresy trvalého pobytu 
odlišná, nebo, jde-li o právnickou osobu, 
název, sídlo a IČ. Fyzická nebo právnická 
osoba, která je podnikatelským subjektem, 
uvede rovněž čísla účtů u peněžních ústavů, 
na nichž jsou soustředěny peněžní pro-
středky z její podnikatelské činnosti.
(3) Poplatník je rovněž povinen ohlásit správ-
ci poplatku do 30 dnů jakékoliv změny  
v ohlášených skutečnostech. 

Čl. 4  Sazba poplatku 

Obecně závazná vyhláška obce Střelice  č. 2/2009 
o místním poplatku ze psů

Informace z radnice

Čl. 5  Splatnost poplatku 
Poplatek je splatný  do 30. dubna kalendář-
ního roku. 

Čl. 6  Osvobození a úlevy 
(1) Od poplatku se osvobozují: 2)

a) držitelé psů ze zákona osvobozeni
b) držitelé psů převzatých z útulku po dobu 
dvou let od převzetí 
c) držitelé psů speciálně vycvičených pro 
záchranné práce při neštěstích, živelných 
katastrofách apod., kteří jsou organizováni 
v záchranných organizacích zařazených do 
IZS a kteří o tom předloží náležité doklady. 3)

(2)  Úleva ve výši 100 Kč se poskytuje držite-
li psa, který nechá psa označit trvalým ozna-
čením a přihlásí se do evidence chovatelů 4) 
psů v souladu s touto vyhláškou.  
Na úlevu od poplatku má poplatník nárok 
od následujícího roku po roce, kdy obě uve-
dené podmínky splnil. 

Čl. 7 
Trvalé označení psů
(1) Trvalým označením psa se rozumí ozna-
čení psa mikročipem, který odpovídá ISO 
standardu vydaném Evropskou unií 5), nebo 
tetováním. Označení psa mikročipem prove-
de na žádost chovatele veterinární lékař a te-
tování odborně způsobilá osoba. 
(2) Od veterinárního lékaře, který aplikoval 
mikročip, nebo odborně způsobilé osoby, 
která provedla tetování psa, si chovatel vy-
žádá potvrzení o označení psa, na němž je 
uvedeno číslo mikročipu nebo vytetované  
číslo. U psů s průkazem původu lze toto 
potvrzení nahradit stejnopisem průkazu pů-
vodu. 
(3) Označování psů se provádí na náklady 
jejich chovatelů. Chovatel, který dal psa 
označit mikročipem, má nárok na úlevu 
od poplatku při splnění podmínek uvede-
ných v čl. 6 odst. 2 vyhlášky. 

1)  Poplatek ze psů platí držitel psa. Držitelem je 
fyzická nebo právnická osoba, která má trvalý 
pobyt nebo sídlo na území České republiky. Po-
platek ze psů se platí ze psů starších 3 měsíců.  
2)  Dle § 2 odst. 2 zákona č. 565/1990 Sb., o míst-
ních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů: 
osoba nevidomá, bezmocná a osoba s těžkým 
zdravotním postižením, které byl přiznán III. stu-
peň mimořádných výhod podle zvláštního práv-
ního předpisu, osoba provádějící výcvik psů ur-
čených k doprovodu těchto osob, osoba 
provozující útulek zřízený obcí pro ztracené 
nebo opuštěné psy nebo osoba, které stanoví 
povinnost držení a používání zvláštní předpis. 
3) Dle pokynu č. 48 generálního ředitele HZS 
ČR a náměstka MV ČR ze dne 31. 10. 2003 musí 
psovod (držitel psa) a jeho pes splňovat: 1) pso-
vod je členem záchranné organizace, která je 
ostatní složkou IZS, 2) majitel psa musí vlastnit 
alespoň jeden z dokladů – pracovní knížka 
SZBK ČR, mezinárodní pracovní knížka IRO, ky-
nologický atest MV ČR, 3) pes má splněnou mi-
nimálně základní záchranářskou zkoušku dle 
zkušebního řádu NZŘ SZBK ČR nebo dle mezi-
národního řádu IPO-R, 4) pes musí být označen 
jednou z možností – známkou s červeným kří-
žem na obojku, celobílým obojkem, bílým oboj-
kem s červeným křížem, dečkou s červeným 
křížem.
4) § 3 písm. k) zákona č. 246/1992 Sb., na ochra-
nu zvířat proti týrání, ve znění pozdějších před-
pisů. 
5) ISO 11784, ISO 11785 4

Za prvního 
psa

Za druhého psa  
v RD nebo bytě

Za třetího a dalšího  
psa v RD nebo bytě

Za psa chovaného v rodinném domku 200,- Kč 400,- Kč 600,- Kč

Za psa chovaného v domě se třemi  
nebo více byty 350,- Kč 400,- Kč 600,- Kč

Za psa, jehož vlastníkem je poživatel 
invalidního, starobního a vdovského 
důchodu, který je jeho jediným  
zdrojem příjmů

100,- Kč 200,- Kč 300,- Kč
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Čl. 8  Evidence chovatelů psů
(1) Chovatel je povinen se do 30 dnů 
od označení psa přihlásit do evidence cho-
vatelů psů (dále jen „evidence“). Evidenci 
vede Obecní úřad Střelice. 
(2) Přihlášení do evidence se provádí pomo-
cí registrační karty chovatele, jejíž tiskopis 
je přílohou této vyhlášky. Chovatel při přihla-
šování doloží evidenční číslo mikročipu nebo 
číslo tetování a uvede plemeno psa, jeho 
pohlaví, datum narození a případná zvláštní 
znamení. Dále uvede své osobní údaje (jmé-
no, příjmení a místo pobytu) a způsob, kte-
rým se v případě ztráty psa přeje být kontak-
tován při jeho nálezu. 
(3) Chovatel, který po účinnosti této vyhláš-
ky nabude psa trvale označeného, je povi-
nen se do 30 dnů od jeho nabytí přihlásit 
do evidence. Pokud bylo označení psa pro-
vedeno již před účinností vyhlášky, má se 
za to, že podmínky trvalého označení psa 
podle čl. 7 odst. 1 splňuje i v případě, že po-
užitý mikročip neodpovídá stanovenému 
ISO standardu. 
(4) Chovatel je povinen evidenci odhlásit  
nejpozději do 30 dnů ukončení chovu psa 
na území obce Střelice. 

6) Nebudou-li poplatky zaplaceny (odvedeny) včas nebo ve správné výši, vyměří obec poplatek plateb-
ním výměrem. Včas nezaplacené poplatky nebo jejich nezaplacenou (neodvedenou)  část může obec 
zvýšit až na  trojnásobek. Vyměřené poplatky se zaokrouhlují na celé koruny nahoru. 

Informace z radnice

Přílohu č. 1 – „Registrační kartu chovatele psa“ získáte na obecním úřadě nebo na 
http://streliceubrna.cz/files/1/urad/vyhlasky/ozv022009_1.pdf

(5) Údaje z evidence se poskytují pouze 
útulkům pro opuštěná zvířata v rozsahu po-
třebném k identifikaci nalezeného psa, který 
byl předán útulku do jeho péče, a k vyrozu-
mění jeho chovatele, a dále orgánům, které 
jsou tyto údaje oprávněny zjišťovat v souvis-
losti s plněním svých úkolů podle zákona. 

Čl. 9  Navýšení poplatku 
Nezaplacení poplatku včas nebo ve správné 
výši podléhá zvýšení poplatku podle § 11 
zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplat-
cích, ve znění pozdějších předpisů. 6)

Čl. 10  Zrušovací a přechodné 
 ustanovení 
Zrušuje se obecně závazná vyhláška č. 4/2002 
o místních poplatcích. Ohlašovací povinnost 
dle čl. 3 splněná před nabytím účinnosti této 
vyhlášky se považuje za splněnou. 

Čl. 11  Účinnost 
Tato obecně závazná vyhláška obce nabývá 
účinnosti dnem 1. 1. 2010. 

Ing. Jiří Chloupek, místostarosta   
RNDr. Luděk Sklenář, starosta 

Kultura ve Střelicích 
a okolí

Společenská 
rubrika
V měsíci březnu oslaví významné 
životní jubileum tito naši občané:

50 let Josef Holas

55 let Miroslava Matějková

60 let Hana Burešová

65 let Zdeňka Antošová
 Vavřinec Halm
 Štěpánka Machová
 Alois Malý
 Jiří Novák
 Josef Šlapal
                    
80 let Jindřiška Sojková
 Zdislava Vávrová

85 let Jiří Teplý
                      
91 let Hedvika Kamenická

Všem jubilantům blahopřejeme.

Lidová zabíjačka  
se vydařila,  
zájem byl veliký

V sobotu se ve dvoře restaurace „U Trnků“ 
konala lidová zabíjačka, kterou pořádala Ra-
da obce Střelice ve spolupráci s občanským 
sdružením Receptor. Všechny nás překvapil 
velký zájem občanů, prodalo se vše a zbyly 
jen prázdné kotle a vyškrábané hrnce.

Mateřská, základní a umělecká škola

Ohlédnutí za klavírním koncertem  
2. února 2011 se uskutečnilo školní kolo 

soutěže ve hře na klavír, jejímž vyhlašovate-
lem je MŠMT. Jednou za tři roky soutěží 
mladí klavíristé základních uměleckých škol 
z celé republiky v jednotlivých postupových 
kolech této soutěže. Z původně 6 přihláše-
ných se nakonec díky nemoci utkaly v jed-
notlivých kategoriích 4 naše klavíristky: Edi-
ta a Šarlota Kadaňkovy (p. uč. Šromová), 
Kateřina Dobšíková (p. uč. Koňárková) 

a Kateřina Popková (p. uč. Ignatova-Graboň). 
Postup do okresního kola soutěže získá-

ním nejvyššího počtu bodů si zajistila Kateři-
na Dobšíková ve 2. kategorii a dále Šarlota 
Kadaňková v 6. kategorii.

Výsledky školního kola soutěže byly vyhlá-
šeny na klavírním koncertě 8. února, kde 
byly soutěžícím předány diplomy a ceny. 
Nejvíce se líbily keramické klavírky vyrobe-
né ve výtvarném oboru naší školy.

Okresní kolo soutěže ve hře na klavír se 
uskutečnilo 23. února 2011 v Oslavanech.

Kateřina Dobšíková byla i v okresní konku-
renci ve své kategorii nejlepší a obsadila 1. 
místo. Šarlota Kadaňková získala diplom za 
účast. Oběma srdečně blahopřejeme.

Milena Pantůčková
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V pátek 18. února ožila střelická sokolov-
na tanečním ruchem. Učitelé ve spolupráci 
se Sdružením rodičů a přátel školy uspořá-
dali už 17. reprezentační ples školy, který si 
během minulých let i přes některé negativní 
ohlasy našel místo v kulturním dění obce. 

Poděkování první patří spolupráci obce, 
sokolů, školy a rodičů, díky které se ples 
mohl uskutečnit. Poděkování druhé patří 
všem sponzorům plesu i všem návštěvníkům 
a rodičům žáků, kteří přispěli svým darem 
do plesové tomboly. Poděkování třetí patří 
všem návštěvníkům, kteří na plese udržovali 
skvělou taneční náladu pod hudebním vede-
ním skupiny Sagitta. Jejich písničky zněly 
v tradičním i moderním rytmu a tanečníků 
bylo přesně tolik, aby zaplnili sál a přitom 
bylo na parketu dost místa pro ladně plující 
páry i nepáry. Poděkování čtvrté patří žáky-
ním a žákům 9. třídy. Pod vedením paní uči-
telky Hradečné nacvičili dvě taneční vystou-
pení, z nichž slavnostní polonéza celý ples 
otvírala. Poděkování páté patří jejich rodi-
čům, kteří zařídili vizuální proměnu deváťáků 
v okouzlující mladé ženy a muže. Poděková-
ní šesté patří fotografu Miroslavu Hermano-
vi, který žáky naší školy za mnoho let už zná, 
ale takto oblečené je ještě určitě nefotogra-

foval. Poděkování sedmé patří rychlé a kva-
litní obsluze v restauraci. Poděkování osmé 
patří všem těm, kdo se podíleli na organizaci 
plesu.

Pro některé žáky deváté třídy byl nácvik 
tanečních vystoupení jednou z hlavních akcí 
letošního roku. Nahlížet do světa dospělých 
se dá všelijakými způsoby. Děti to ne vždy 
dělají s mírou a rozumem. Tento způsob otví-
rání dveří do dospělosti ve společnosti a pod 
dohledem svých blízkých, je určitě způsob 
z těch přijatelných a kultivovaných. Myslím, 
že si většina návštěvníků letošního školního 
plesu odnášela domů příjemné zážitky a po-
cit dobré zábavy.

Aleš Kadlec, ZŠ Střelice

Ples Základní školy Střelice

Zimní lyžařský tábor

Ohlédnutí za klavírním koncertem  

Přestože letošní zima se k vyznavačům sněhových sportů 
chová macešsky, na ZŠ Střelice se lyžovalo. Tedy ne přímo 
ve Střelicích, ale v centru Jeseníků pod Pradědem. Paní uči-
telky Jarmila Svobodová a Monika Pernová uspořádaly od 2. 
do 6. února  zimní tábor s lyžařským výcvikem pro zájemce 
z řad žáků prvního stupně. Uskutečnil se na chatě Barborka 
a v jejím okolí. Počasí sice vždy úplně nepřálo, ale lyže 
i snowboardy rozhodně nezahálely. A nezůstalo samozřejmě 
jen u lyžování. Zábavy a soutěží si děti užily víc než dost a už 
se všechny těší na pokračování příští rok. 

                                …více než jen okna

   Vyrábí ve Støelicích, dodává a montuje:

Hliníková a plastová okna a dveøe
Žaluzie, rolety, sítì proti hmyzu
Garážová vrata, zimní zahrady
Vnitøní a venkovní parapety

     Více na , Tel.:530 508 310www.ha-technik.cz

INZERCE

8. února 2011 se uskutečnil klavírní koncert jako první z celé řady speciálních koncertů jed-
notlivých nástrojů a skupin nástrojů, které jsou vyučovány na střelické základní umělecké škole.

V následujících týdnech se takto představí i ostatní hudební nástroje a začátkem dubna 
žáci pěveckého oddělení naší školy. 

Hlavním cílem těchto akcí je představit jednotlivé žáky hrající na daný nástroj  od nejmladších 
po nejstarší, umožnit jim slyšet se  navzájem a poskytnout rodičům a ostatním návštěvníkům 
koncertu možnost srovnání a ukázku hudebního rozvoje žáků v průběhu  studia na ZUŠ.

Tato setkání jsou důležitá i pro práci jednotlivých učitelů. 
Klavírní koncert byl pěkný, škoda jen, že někteří si kvůli nemoci tentokrát nezahráli.

 Milena Pantůčková

Souborový koncert 
ZUŠ Střelice   

26. ledna 2011 se představily nejen větší 
soubory jako Frajárenka nebo Little Band, 
ale také dua, tria a další menší seskupení. 

Mateřská, základní a umělecká škola
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6. 3. 2011                                     	 15.00
Dětský maškarní karneval  
v sokolovně

Čekají vás soutěže o ceny, bohatá tombo-
la, tanečky a spousta dobré zábavy. Vstup-
né dobrovolné. 

7. 3. 2011 19.30
Klubová scéna NA SOKECU

Open scéna

13. 3. 2011 15.00
Divadlo: O kočičím zpívání

Za podpory obce Střelice připravuje SE-
ŠLOST v sále Radnice pohádkový muzikál 
pro děti i dospělé. Vstupné dobrovolné.

Akce ve Střelicích http://streliceubrna.cz/akce

2. března 2011 18.00
Kytary a keyboard, sál OÚ Střelice 

9. března 2011 18.00
Dechové a bicí nástroje, sál OÚ Střelice

21. března 2011 18.00
Housle, ZUŠ Střelice, uč. 7

30. března 2011      18.00
Tradiční žákovský koncert, na kterém 
zahrají a zazpívají žáci celého hudebního 
oboru. Sál OÚ Střelice.

Pozvánka na 
březnové koncerty 
ZUŠ Střelice  

Členové skupiny IBATAK si Vás dovolují 
pozvat na křest svého prvního CD nazvané-
ho Pár korálků. Přijďte s námi oslavit tuto 
velkou událost v historii skupiny do velkého 
sálu střelické sokolovny v sobotu 2. dubna 
2011 od 19.00 hod. a zaposlouchat se 
do pár našich písniček, které vám při této 
příležitosti zahrajeme. Budete zde mít také 
první možnost si naše debutové CD zakou-
pit. Vstup je zdarma. Podrobnosti na www.
ibatak.cz.

Náboženská obec Církve československé husitské ve 
Střelicích zve všechny srdečně na podvečer nazvaný Izra-
el ve fotografii. Netradiční pohled na dnešní Izrael nám 
představí fotograf Karel Cudlín a jeho manželka.

3. 3. 2011, v 18.00 hod. 
v sále Obecního úřadu ve Střelicích

Karel Cudlín se zabývá dokumentární fotografii, patří 
k nejznámějším současným českým fotografům. Do pově-
domí veřejnosti se dostal především jako jeden z osob-
ních fotografů prezidenta Václava Havla. Byl opakovaně 
oceněn ve fotografické soutěži Czech Press Photo. 
Od roku 1996 sleduje běžný život na pozadí dlouhodobé-
ho politického konfliktu v Izraeli. Spolupracuje s časopi-
sem Respekt a Revolver Revue. Jeho fotografie se nachá-
zejí v řadě soukromých sbírek v Evropě, USA a Izraeli.

Křest CD 
skupiny 
IBATAK

Izrael ve fotografii

Vstupné dobrovolné.

14. 3. 2011  19.30
Klubová scéna NA SOKECU 

Andělská počta Zuzany Navarové. Vstupné 
do klobouku. 

19. 3. 2011 10.00 
Střelice - Havlíčkův Brod

Dvojutkání 2. ligy ve volejbale mužů v nové 
hale základní školy.

21. 3. 2011 19.30
Klubová scéna NA SOKECU

Koncert MONTY + J. A. KRONEK. Vstup-
né do klobouku. 

28. 3. 2011  19:30 
Klubová scéna NA SOKECU

Cestopis Filipíny. Projekci fotografií z ces-
ty po Filipínách připravil Petr Zahnáš. Vstup-
né do klobouku.

Pohádkový muzikál pro děti i dospělé při-
vádí diváka do života kočiček vysoko na stře-
chách. Příběh naplněný písničkami a hrát-
kami dovádivých kočiček zrežíroval autor 
textu Karel Hoffmann v rytmu hudby Ladisla-
va Koláře.

Chcete-li příště otisknout 
pozvánku na Vaši akci, 

navštivte naše internetové 
stránky, kde ji zdarma 

můžete zařadit. 
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Sport

Den masáží

Vybráno z diskusního fóra www.streliceubrna.cz Žáci třetí na turnaji 
v Podolí u Brna

Cvičení pro všechny, 
bez rozdílu věku
Se zájmem sleduji nabídku mnoha nových 
forem cvičení. Chtěla bych též na jedno upo-
zornit. Nemá žádný exotický název, není po-
třeba úborů doporučených střihů a barev.
Je to jedna z kvalitních hodin, kterých naše 
TJ SOKOL Střelice poskytuje mnoho.

ČTVRTEK – 17:00 hodin,
cvičitelka sestra Hana GREGROVÁ

Stačí karimatka (deka) + cvičební obuv. Všich-
ni bez rozdílu věku i zaměstnání potřebuje-
me protáhnout svaly a uvolnit klouby. Cvičení 
klidně doporučím všem věkovým kategoriím. 
Vzhledem k času bude asi vyhovovat více 
starším ročníkům.
Určitě budete odcházet s příjemným poci-
tem jak fyzickým, tak psychickým.
Těšíme se na cvičenky bývalé i ty budoucí. 
Věk nehraje roli. Je nám 50–80. Co vy?  
Přidáte se?

Zdena  Doležalová

12. 2. 2011 jsme se zúčastnili turnaje ml. 
žáků, který se konal v Podolí u Brna. Turnaj 
pořádalo mužstvo SK Řečkovice a pozváno 
bylo 5 týmů. Střeličtí chlapci odehráli cel-
kem 8 velmi dobrých zápasů po 14ti minu-
tách a nakonec se umístili na pěkném 3. 
místě. Dokonce měli šanci na ještě lepší 
umístění, ale od 2. místa je dělila pouze jed-
na vteřina. Na to, že se jednalo o první halo-
vý turnaj ml. žáků letošního roku se s tím 
chlapci popasovali velmi dobře. Doufám, že 
podobných přípravných zápasů a turnajů 
odehrajeme mnohem více, abychom byli při-
praveni na jarní část hlavní soutěže. 
Zápasy:
Střelice – Chrlice 1 : 1; Střelice – Lelekovice 
3 : 1; Střelice – Řečkovice 0 : 2; Střelice – Bo-
skovice 1 : 2; Střelice – Chrlice 1 : 0; Střeli-
ce – Lelekovice 1 : 0; Střelice – Řečkovice 1 : 0;  
Střelice – Boskovice 0 : 2.
Celkové pořadí:
1. Boskovice  20 b.
2. Řečkovice  14 b.
3. Střelice  13 b.
4. Lelekovice  6 b.
5. Chrlice 0 b.

http://fotbal.strelice.cz 

Psáno občany

V následující rubrice nepravidelně vybíráme zajímavé příspěvky z diskuse internetových 
stránek obce Střelice. Anonymní příspěvky nám nevadí, ale ty sprosté otiskovat nebudeme. 

Chci poděkovat ODS a NEZAVISLÝM 
za volbu proti bioplynové stanici. Vyslyšeli 
občany, kteří tak podepisovali petici. Tak-
že děkuji!

Betka, 2011-02-04 11:30:13 

Já si myslím,že je třeba radikálně změnit 
obsah Střelického zpravodaje. Zatím je to 
převážně o tom jak jsme dobří, jaké máme 
úspěchy, jak se krásně družíme, jak jsme 
se předvedli před televizí atd. Obsahem by 
mělo být co nás čeká v různých časových 
horizontech, jaké máme problémy a jak je 
řešíme, v čem mohou občané pomoci, 
jaký je jejich názor na navrhovaná řešení 
a naopak v čem některé aktivity škodí, jak 
jednotliví (jmenovitě) členové rady a zastu-
pitelstva při rozhodování o nás hlasovali, 
jaké úkoly ten či onen má a jak je plní, 
v době internetu vtahovat občany do dění 
obce atd. Odpovídat a reagovat včas 
na diskusi (jen smysluplnou) a tím před-
cházet spekulacím. Bez větší spolupráce 
s občany to nejde. Nepodceňujte nás, jste 
tu pro nás a ne naopak.

IVO, 2011-02-05 09:07:57 

Pro Ivu: Aby tohle všechno fungovalo, 
musí něco dělat i občané, např. přijít na za-
sedání zastupitelstva – pak by věděli, jak 
kdo hlasoval. Jenže občané jsou většinou 

tak trochu neteční (výjimkou byla např. bio-
plynová stanice), čekají, že zastupitelstvo 
přijde za nimi před dům. O všem, co jste 
požadovala, se ve Střelickém zpravodaji 
psalo, určitě i bude psát. Jen bych chtěl 
vědět, kolik lidí by si četlo podrobné zápisy 
ze zastupitelstva. Ještě dodatek: k veške-
rým materiálům ze zastupitelstev máte ze 
zákona přístup, ale je třeba požádat. Zdra-
ví Jindřich Mareš, zastupitel

Mareš, 2011-02-05 09:32:12

Vážení spoluobčané. Množí se dotazy 
na mě jako velitele zásahové jednotky 
ohledně pálení. Dříve stačilo zavolat 
na 150 a nahlásit pálení. Jak jsem zjistil, 
tak asi tři měsíce se pálení hlásí elektro-
nickou podobou na adresu www.firebrno.
cz Na hlavní stránce vpravo dole je odkaz 
na PÁLENÍ KLESTÍ. Zde každý žadatel 
o pálení vypíše potřebný dotazník a je 
zpětně informován,že jeho žádost byla 
zaregistrována. Automaticky je zpráva po-
slána na KOPIS na Lidické ulici. V případě 
telefonátu, že hoří operační ihned ví, že je 
to pálení klestí a tím pádem nevysílá žád-
nou jednotku na výjezd. Tímto předejdete 
zbytečným problémům a chráníte sami 
sebe. Pokud budou dotazy rád odpovím. 
Tel.: 724 016 735 Štveráček Jar. ml.

Štveráček Jar. ml, 2011-02-07 18:37:54

Ve 14.00 hod. začíná přednáška pro 
veřejnost na téma: Léčení těla i duše tě-
lovými svícemi. Přednáší lektorka Oldřiška 
Kališová. Po skončení přednášky je mož-
nost využít aplikace tělových svící, nebo se 
k Oldřišce na neděli taktéž objednat (tel. 
604 383 073).

Vstupné na přednášku je 20 Kč.
V 15.00 hod. navazuje další tentokrát 

dvouhodinová přednáška pro širokou ve-
řejnost o Bowenově masáži s praktickými 
ukázkami. Přednáší lektor Václav Jerošek.  

Následně bude přednáška o lymfě. 
Přednášející lektor Lenka Weissová.

Vstupné na obě přednášky je 40 Kč.
Bližší informace poskytneme formou le-

táčků.
Srdečně zvou pořadatelé.

Sešlost – sdružení pro kulturu ve Střelicích 
pořádá v neděli 6. 3. 2011 v prostorách OÚ 
Střelice „Den masáží“. Od 10.00 hodin Vám 
budou maséři poskytovat za V.I.P. ceny tyto 
masáže:
Lenka Weissová (tel.: 608 871 593)   
Lymfatická masáž:  
– obličej a dekolt, ruce, nohy
Kateřina Humlíčková  (tel. :732 444 219)   
Reflexní terapie na plosce nohy: 
– vnitřní orgány
– pohybové ústrojí
Šárka Kopečková  (tel.: 608 275 770)
– čokoládová masáž 
– masáž lávovými kameny

K jednotlivým masérům si prosím objed-
návejte masáže na danou neděli dle Vašeho 
zájmu.
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Obec by se mohla blýskat dál, např. tím, že 
udělá něco s prostranstvím před Růžovkou. 
Vím, že to parkoviště není, ale všichni návštěv-
níci toto prostranství k parkování využívají.

Renata, 2011-02-09 18:07:26

Co se týká smradu z vytápění, je to věc, 
která mě velmi trápí, hlavně kvůli tomu, že 
jde nejen o smrad ale i o zdraví. Na můj do-
taz na obci mi bylo sděleno, že na obci není 
nikdo, kdo by se tímto problémem zabýval, 
a že se mám obrátit na odbor životního pro-
středí ve Šlapanicích. Tudy podle mě ovšem 
cesta k řešení problému z více důvodů neve-
de. Vzhledem k situaci na ministerstvu život-
ního prostředí atd. také neočekávám, že by 
někdo venkovské ovzduší v jakékoliv do-
hledné době reálně řešil na vyšších úrov-
ních. I tak se něco dělat dá, musíme si však 
pomoci sami. Hodlám se tím zabývat, ale 
mám spoustu jiných věcí na práci, proto 
bych velmi uvítal, kdyby nás bylo více. Pokud 
tedy někomu zamořená obec vadí a je ocho-
ten s tím něco dělat (zatím o nikom takovém 
nevím), nechť se mi prosím ozve. Domnívám 
se, že pokud bychom byli schopni přijít s ně-
jakými rozumnými návrhy, byla by v budouc-
nu možná i spolupráce s obcí. Předesílám, 
že neočekávám žádné snadné a rychlé řeše-
ní, nýbrž postupné kroky, které by mohly si-
tuaci zlepšit řekněme během několika let.

Milan Zamazal, 2011-02-10 10:21:25

Jeden z největších znečišťovatelů je pan 
Starý z Nebovidské ulice. Ve své přístavbě 
pálí vše, to jde vidět na komíně, který je 
černý jak uhlí. Pálí i v létě,to vidím až z uli-
ce Pod Lesem z okna.

jara, 2011-02-10 17:40:31

Bioplynová stanice je v obci, doufám, 
názorově jasná, potvrzená peticí a progra-
my stran. Takže s tím, Petře, laskavě neza-
čínej. Proč se snažíš? Dostatečně se tady 
všechna negativa propírala. A vypnout dis-
kuzi? To by se ti líbilo, viď?

Odpověď od administrátora:
Arnolde, zas tak úplně jasné to není. 

Na posledním zastupitelstvu se všichni zá-
stupci KDU-ČSL zdrželi hlasování o záka-
zu výstavby BPS ve Střelicích (změna ÚP) 
a bod nakonec prošel 8 : 7 díky hlasům 
ODS (4) a Nez (4). Více info přineseme 
v březnovém Zpravodaji. David Otoupalík, 
člen rady obce.

Arnold, 2011-02-13 17:41:55

Psáno občany http://streliceubrna.cz

Nejsem zastánce bioplynové stanice 
(BPS) !!! Jen poukazuji na to, že spousta lidí 
neví jak technologicky bioplynová stanice 
funguje. Viz. některé příspěvky tady v ná-
vštěvní knize. Já jsem taky proti výstavbě 
BPS, tedy alespoň v té míře v jaké ji chtěli 
stavět. Petici jsem podepsal a nejsem za-
stánce BPS.

Petr, 2011-02-13 18:26:25

Podle pana Otoupalíka je ten kdo se zdr-
ží hlasování automaticky proti. Ale „proti“ 
musel být i někdo z jeho ODS, ale o tom se 
ve své odpovědi už nezmiňuje.Bylo to 8:7 
a zastupitelů za KDU-ČSL je jen 6.

Odpověď od administátora:
Ano, z mého pohledu je ten, kdo se zdr-

ží, automaticky proti – minimálně při takto 
závažných věcech. Jsem buď PRO výstav-
bu, nebo PROTI výstavbě. Zdržení se, nebo 
jakési „nemám názor,“ mi zavání alibis-
mem a to především ve chvíli, kdy občané 
jednoznačně výstavbu BPS odmítli. Smut-
né na tom že, že se zdrželi i ti zastupitelé, 
kteří jsou přímo v petici podepsáni, mnoh-
dy s celými rodinami. Hezký den, David 
Otoupalík, člen rady obce.

Rudla, 2011-02-14 20:06:53 
 
Pane starosto, uklízecí četa by mohla ukli-

dit nepořádek na hlavních silnicích v obci, 
aby nám ten prach nelétal do oken a ne je-
nom dělat okolo hřbitova.

 střeličák, 2011-02-14 14:23:30 
 
Pro střeličáka – hlavní silnici má udržo-

vat správa a údržba silnic a ne pracovníci 
obce Jinak bývalo zvykem, že si každý 
před svým domem zametl sám. Tak si to 
zameť a máš po problému s prachem. Jis-

tě to bude dobrý příklad a impuls i pro sou-
sedy.

taky střeličák, 2011-02-14 15:50:11
 
Pořád neřešte jestli parkovat nebo ne-

parkovat na zeleném pásu, je to k ničemu.
Chce to konkrétní návrhy, aby tyto diskuze 
k něčemu byli, jinak bych je zrušila. Každý 
jenom plače a návrh žádný. Teď tady pro-
bíhá pálení a kompostování listí a jestli to-
hle čte někdo z jiných dědin, tak si musí 
myslet, že tato obec je padlá na hlavu.

Odpověď od administátora:
Pane Ivo, Obecně závazná vyhláška č. 

3/2009 tuto záležitost neřeší a ani nemůže 
řešit, neboť parkování na zeleném pruhu 
zakazuje zákon o provozu na pozemních 
komunikacích. Na zelených pruzích prostě 
parkovat nelze. Požádal jsem asi před 14 
dny policisty z Dopravního inspektorátu 
PČR, aby u nás častěji prováděli kontrolu 
především na dodržování rychlosti, hlavně 
v ranních hodinách a zejména v ulici Tet-
čická, Ant. Smutného, a také na ulici Ne-
bovidské. Při této činnosti kontrolují parko-
vání na zelených pruzích a na vjezdech 
u domů a zatím mi sdělili, že ve dvou přípa-
dech použili metodu domluvy majitelům 
osobních automobilů. Mám informace, že 
se kontroly na rychlost začaly provádět 
častěji. L. Sklenář, starosta

Renata, 2011-02-15 13:00:06 

Já jsem teda vůbec nepochopila, proč 
se tu o BPS vůbec dohadujete. Pokud je 
mi známo, tak návrh byl zamítnut, a hoto-
vo. Jinak bych chtěla pochválit pracovní 
četu. Ranní ledovku na chodníku zvládli 
ošetřit rychleji než já...

škubánek, 2011-02-16 20:45:17
 

Podklady dodávejte ve formátech cdr, ai nebo eps v rozměru dle modulu. Při špatné velikosti nebo jakékoliv 
grafické úpravě bude účtován poplatek 150 Kč. Inzerci je možné podávat výhradně elektronicky na adrese 
zpravodaj@streliceubrna.cz. Bližší informace o inzerci lze získat na telefonu 604 106 460.

Informace o inzerci ve Střelickém zpravodaji

Zpravodaj vychází barevně, v nákladu 1 000  ks  
vždy 1. týden v měsíci (12× za rok) a je distribuo-
ván zdarma všem domácnostem ve Střelicích. 

 61 × 45 mm  128 × 45 mm  195 × 45 mm  128 × 90 mm  195 × 90 mm

270 Kč 
černobílý inzerát

540 Kč 
černobílý inzerát

810 Kč 
černobílý inzerát

1 080 Kč 
černobílý inzerát

1 620 Kč 
černobílý inzerát

351 Kč 
barevný inzerát

702 Kč 
barevný inzerát

1 053 Kč 
barevný inzerát

1 404 Kč 
barevný inzerát

2 106 Kč 
barevný inzerát

1 modul 2 moduly 3 moduly 4 moduly 6 modulů

Řádková inzerce: cena za 3 řádky ve sloupci paušálně 100,- Kč.

Vydavatel si vyhrazuje právo na omezení maximální velikosti inzerátu a celkové inzertní plochy ve zpravodaji.

Ceny jsou bez DPH 20 %.
SLEVA pro místní   
10%    (platí pro fyzické oso-
by a firmy s trvalým bydlištěm 
nebo sídlem v obci Střelice)

SLEVY za opakování
3×       5 %
6×     10 %
12×   20 %


